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College van burgemeester en wethouders GOEDGEKEURD 
Zitting van 14 januari 2020

Dienstverlening - Beleid Leefwereld

6 2020_B&W_00013 Nota van antwoord raadsvragen CDA Bespeelbaarheid 
sportvelden - besluitvormen

Samenstelling:

Aanwezig:
de heer R. Bats, Burgemeester; de heer B. Harmsma, Wethouder; mevrouw T. Jongman, Wethouder; 
de heer M. Scheringa, Wethouder; mevrouw T. Bijl; mevrouw J. Groot de, Secretaris

Nota van antwoord
Vraag en antwoord
Op dinsdag 24 december 2019 ontvingen wij van u een tweetal vragen die betrekking hebben op de 
motie bespeelbaarheid sportvelden, 2019-RAAD-00018. De vragen hebben betrekking op het proces 
van afhandeling van de motie. Hieronder treft u onze reactie naar aanleiding van de door u gestelde 
vragen.

Vraag 1:  Waarom hebben de clubs in Steenwijkerwold, Belt-Schutsloot en Vollenhove 
nog geen duidelijkheid inzake hun sportvelden?

Bij de bespreking van de perspectiefnota op 9 juli 2019 heeft het college naar aanleiding van de motie 
bespeelbaarheid sportvelden aangegeven te komen met een visie op beheer en onderhoud. In deze 
visie wordt ingegaan op het beheer en onderhoud van de sportvelden en de vraag hoe er wordt 
omgegaan met aanvragen voor onder andere kunstgrasvelden. Wanneer is er sprake van een wens en 
wanneer van een noodzakelijkheid en hoe kijken we aan tegen de daarbij behorende financiële 
ondersteuning. Ook de verschillen van ondersteuning van verschillende sportaccommodaties 
(gemeentelijke en niet-gemeentelijke sportaccommodaties) komen aan bod.

Deze visie zal aan uw raad ter besluitvorming worden voorgelegd. Wanneer uw raad de kaders heeft 
vastgesteld geeft dit ook duidelijkheid aan de genoemde verenigingen. We streven er naar de visie in 
het voorjaar van 2020 aan u voor te leggen zodat, indien nodig, financiële consequenties verwerkt 
kunnen worden in de perspectiefnota 2021. Bovenstaand proces is besproken met genoemde 
sportverenigingen.

Vraag 2: Wat heeft u al concreet gedaan om de motie uit te voeren? En heeft u hierin de 
samenwerking gezocht met de voetbalclubs? 

De eerste schetsen staan op papier. Als input hiervoor heeft uiteraard het door uw raad in september 
vastgestelde Wedstrijdplan een rol gespeeld, alsmede de huidige wensen en ervaringen van de 
sportverenigingen. Ook hebben we andere gemeenten bezocht en ons laten inspireren door de wijze 
waarop deze gemeenten het beheer en onderhoud van de sportvelden organiseren. De 
sportverenigingen worden hierbij betrokken door middel van een consultatieronde.
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Vervolg
De contouren worden verder uitgewerkt tot de visie op beheer en onderhoud. Deze visie zal aan uw 
raad ter besluitvorming worden voorgelegd. Wanneer uw raad de kaders heeft vastgesteld geeft dit 
ook duidelijkheid aan de genoemde verenigingen. We streven er naar de visie in het voorjaar van 
2020 aan u voor te leggen zodat, indien nodig, financiële consequenties verwerkt kunnen worden in 
de perspectiefnota 2021.

Bijlagen
1. Schriftelijke vragen CDA - bespeelbaarheid sportvelden.pdf



Schriftelijke vragen van het CDA Steenwijkerland aan het  college  

 

 

Aan het college van B&W van Steenwijkerland,     

20 december  2019  

                     

Onderwerp: Bespeelbaarheid sportvelden  

  

 

Conform artikel 39 Reglement van Orde wil de fractie van het CDA het volgende vragen. 

 

Bij de bespreking van de PerspectiefNota op 9 juli jongstleden is een motie aangenomen 

waarin opgeroepen wordt nog geen besluit te nemen over de bespeelbaarheid van de 

sportvelden in Steenwijkerland. Tevens wordt verzocht onderzoek te doen naar mede 

financiering van de velden bij Steenwijkerwold en Veno en naar kunstgras 

trainingsvelden. Voor het eind van 2019 zou daarover duidelijkheid komen. (Zie LTA) 

Helaas constateren wij dat Steenwijkerwold en Vollenhove nog steeds geen duidelijkheid 

hebben inzake hun sportvelden.  

 

De fractie van het CDA heeft hierover de volgende vragen. 

  

1: Waarom hebben de clubs in Steenwijkerwold, Beltschutsloot en Vollenhove nog geen 

duidelijkheid inzake hun sportvelden? 

 

 

2: Wat heeft u al concreet gedaan om de motie uit te voeren? En hoe heeft u hierin de 

samenwerking gezocht met de voetbalclubs? 

 

 

 

 

Namens de fractie van het CDA Steenwijkerland 

 

Jan Vredenburg 
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